“INTERNATIONAL ACADEMIC CONFERENCE: THE EU ENLARGEMENT POLICY - POSSIBILITIES AND FRONTIERS” IN PRAGUE.
Centre for European Studies (CES) based at University of Economics in Prague kindly invites you to submit abstracts for your papers for International academic conference: “The EU Enlargement Policy - Possibilities and Frontiers”. We accept papers dealing with various aspects of the EU enlargement policy.
The deadline for all abstracts has been extended to 15 July 2015.

Proposed panels are as following:

 Enlargement Policy: Current state of play
· Neighbourhood Policy and its Economics and Politics
· The Eastern Partnership in the context of the European Neighbourhood Policy
· The current state of enlargement : Western Balkans countries
Enlargement Policy: Questions for Future
· The Idea of EU: Who Should Be In and Why?
· Shaping the New Europe
· Final frontiers of the EU?

Notification of acceptance/rejection will be sent back by 30 July 2015.

All papers will be reviewed and published in a special conference proceedings.

Final deadline for your papers is 11 September 2015.

The conference will be held at University of Economics in Prague on 12 November 2015.

Please note that conference fee is 20 EUR.

For further details please visit http://ces.vse.cz/english/ or contact ces@vse.cz

[bookmark: _GoBack]МЕЖДУНАРОДНАЯ АКАДЕМИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ «ПОЛИТИКА РАСШИРЕНИЯ ЕС: ПЕРСПЕКТИВЫ И ВОЗМОЖНОСТИ»
Центр Европейских Исследований на базе Экономического Университета в Праге приглашает студентов на международную академическую конференцию «Политика расширения ЕС: перспективы и возможности», которая пройдет 12 ноября 2015 года. К участию принимаются работы, связанные с различными аспектами расширения ЕС.
Тезисы для участия в конференции принимаются до 15 июля.
Предлагаемые секции конференции:
Расширение ЕС: Современное состояние:
· Политика соседства,  экономика и политика соседних государств
· Расширение партнёрства на Восток в контексте Политики Соседства
· Текущие аспекты расширения: Балканские страны
Политика расширения: аспекты будущего
· Идея ЕС: кто должен входить в союз и почему?
· Формируя новую Европу
· Окончательные границы ЕС
Результаты отбора будут присланы по почте до 30 июля 2015 года.

Окончательный вариант работы для конференции должен быть прислан до 11 сентября 2015 года.

Конференция пройдет 12 ноября 2015 года в Экономическом Университете в Праге.

Для участия в конференции также необходимо оплатить взнос в размере 20 евро.
Более подробную информацию можно найти по ссылке http://ces.vse.cz/english/ 
Также можно связаться по почте ces@vse.cz
